
 

Vanhusneuvoston tapaaminen Naantalin aurinkoisessa 14.5.2024 
 
Aurinkoisen tapaaminen 14.5.2024, sujui ihan leppoisasti, kävijöitä oli 7 henkilöä, kiinnostusta oli 
vanhusneuvoston toiminnasta ja jäsenistä. Oli uutta tietoa, ettei kaikki jäsenet ole poliittisesti 
valittuja vaan on myös järjestöjen edustajia. Alue Olohuoneista oli kiinnostusta niiden sijainnista 
sekä mikä on niiden järjestäjä, Sateenkaariseniorien edustaja kävi myös kahvilla ja oli kiinnostunut 
vanhusneuvoston toiminnasta, johon hyvin voisi lisätä yhteistyötä heidän kanssaan. Linja-autojen 
uusista reittisuunnitelmista oltiin huolissaan, koska reittimuutoksien lisäksi on paljon pysäkkien 
poistoja alueilta, joissa on paljon myös vanhusväkeä jonka esim. kauppakäynteihin pysäkkien 
vähentäminen sattuu. Tapaamispaikan ulkopuolelle toivottiin jotain merkkiä. 
Tapahtuma oli ok. Olisin tietysti kaivannut vähän enemmän kävijöitä. 
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